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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Tervez-e lépéseket az FVM a hazai sertéshús-fogyasztás népszerűsítése érdekében? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Két évtizeddel ezelőtt a magyar sertésállomány még tízmillió darabot tett ki, mára ez a szá m
3,4 millióra apadt . Ez annak is köszönhető, hogy korábban az egy főre jutó évenkénti
sertéshúsfogyasztás meghaladta a 40 kg-ot, ma ez az arány alig 27 kilogrammra csökkent .

Kérdezem Miniszter urat :
- Tervez-e lépéseket az FVM a hazai sertéshús-fogyasztás népszer űsítése érdekében?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 18 .

Kékkői Zi n
országgyűlési képviselő
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